
PROTOKÓŁ Nr L/23
z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 4 września 2023 roku
 
W sesji udział wzięło 15 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:
 
1.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy
2.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy
   
Proponowany porządek obrad:
 
1.      Otwarcie sesji.
2.      Przedstawienie porządku obrad.
3.      Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu 
obowiązywania umowy użyczenia.

4.       Zamknięcie obrad.
 
Ad. 1
 
P. Przew. – otwieram XLV sesję i witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 
obecności stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.
 
 
Ad. 2
 
P. Przew. – przedstawił wniosek Wójta Gminy o zwołanie sesji nadzwyczajnej oraz 
proponowany porządek obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany porządku obrad?
Nie widzę. Wobec tego  przegłosujmy. Kto z Pań i Panów jest za przyjęciem 
proponowanego jw. porządku?
Porządek przyjęto jednogłośnie.
 
Ad. 3
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przedłużenie okresu obowiązywania umowy użyczenia.

Następnie poprosił Pana Sekretarza o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pan Sekretarz przedstawiła uzasadnienie.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
P. Soja – dla kogo i na jaki cel?
P. Sekretarz – dotyczy to Centrum Kultury w Łubnicach. Użyczenie było zastosowane na 
okres 3 lat. W związku z tym, że chcą złożyć wniosek  na inwestycje z Odnowy Wsi a 
trwałość projektu jest 5 lat, wiec nie będąc właścicielem przez ten okres nie mogą złożyć 



tego wniosku. To jest tylko i wyłącznie pod tym kątem przedłużony ten okres. W ramach 
tego wniosku ma być założona fotowoltaika w Centrum Kultury, ma być stworzone 
pomieszczenie dla pieca do wypalania ceramiki, zasłony okienne, żaluzje takie 
podstawowe rzeczy, podstawowy remont.
P. Bolon – na jaką kwotę ten remont?
P. Sekretarz nie wiem czy to nie jest 130 tysięcy ale nie chcę wprowadzać w błąd.
P. Przew. – dokładnie to nie wiemy. Pani Dyrektor składa ten wniosek my dokładnie nie 
wiemy trzeba by pytać Pani Dyrektor.  Czy są jeszcze pytania?Nie widzę. Przechodzimy 
do głosowania.

Uchwała Nr L/319/23
w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu obowiązywania umowy użyczenia.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 4
 
P. Przew. – ponieważ wyczerpaliśmy porządek obrad zamykam dzisiejsze obrady.
 
Sesja trwała 8 minut.
 
Na tym protokół zakończono o podpisano.
 
Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Gminy

Henryka Rogala                                                            Marian Komasara


